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Zápisnica 

z 22. verejného rokovania OZ Horné Obdokovce, konaného dňa 25.4.2014 

__________________________________________________________________________ 

 

Prítomní:  Gabriela Macháčová, Mgr. Stanislav Ďurina, Oto Uhrík, Jozef Gális, 

Zdenko Majtényi, Jozef Sedlár, Peter Flak, PharmDr. Helena Sedlárová  

MVDr. Jana Martonková – starostka obce 

Ing . Jana Gerhátová – ekonómka 

Ing. Monika Laciková – zapisovateľka 

 

Ospravedlnení:– Bc. Martina Šišková - poslankyňa OZ   

 

1. Otvorenie 

 

22. verejné rokovanie otvorila a viedla starostka obce MVDr. Jana Martonková.  

Na rokovaní privítala všetkých prítomných. Z celkového počtu 9 poslancov OZ sa rokovania 

zúčastnilo 8. Starostka vyhlásila rokovanie za uznášania schopné. 

 

Program rokovania obdržali poslanci v pozvánke. Neboli k nemu žiadne pripomienky. 

Program poslanci jednohlasne schválili v tomto znení:  

 

1. Otvorenie 

2. Kontrola plnenia uznesení  

3. Schválenie audítora 

4. Návrh VZN 

5. Organizačné záležitosti 

6. Diskusia 

7. Návrh na uznesenie 

8. Ukončenie 

 

Starostka obce MVDr. Jana Martonková navrhla za overovateľov zápisnice poslancov:  

p. Gabriela Macháčová a p. Oto Uhrík. 

Za členov návrhovej komisie navrhla: Mgr. Stanislav Ďurina, Peter Flak, Zdenko Majtényi. 

Navrhnutých overovateľov a členov návrhovej komisie poslanci schválili jednohlasne.  

Za zapisovateľku starostka určila Ing. Moniku Lacikovú.  

 

2. Kontrola plnenia uznesení  

 

Ing. Pozdech predniesol kontrolu plnenia uznesení.    

Správa je priložená k zápisnici.  

 

3. Schválenie audítora 

 

Starostka obce MVDr. Jana Martonková predniesla návrh na schválenie audítora podľa 

novely zákona č. 431/2002 zbierky o účtovníctve. V roku 2011 bola uznesením OZ  schválená 

firma APV audit bez časovej obmedzenosti, podľa novely  zákona je povinnosť pred ročnou 

závierkou schváliť audítora. Schválenie audítora zastupiteľstvom je základný predpoklad na 

vykonanie štatutárneho auditu,  v zmysle zákona o účtovníctve.  
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Starostka vyzvala poslancov k hlasovaniu na schválenie návrhu audítora  firmy APV audit 

na vykonanie ročnej účtovnej závierky.  

 

Hlasovanie poslancov: 

ZA: Mgr. Ďurina, p. Uhrík, p. Flak, p. Gális, p. Sedlár, p. Majtényi 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: PharmDr. Sedlárová, p. Macháčová 

 

 

Návrh na schválenie audítora firmy APV audit, ktorá bude vykonávať ročnú účtovnú závierku 

poslanci schválili. 

 

4. Návrh VZN 

 

Starostka MVDr. Martonková informovala o návrhu VZN o prevádzkovom poriadku 

Verejného detského ihriska, ktoré bolo zverejnené na informačnej tabuli aj na webovej 

stránke obce. Podmienkou bezpečnej prevádzky ihrísk je schválenie prevádzkového poriadku, 

ktorý je súčasťou ihriska  a má byť schválený formou VZN.   

Starostka vyzvala poslancov hlasovať za návrh VZN v danom znení.     

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Návrh VZN č. 47/2014 o prevádzkovom poriadku Verejného detského ihriska poslanci 

jednohlasne schválili. 

 

5. Organizačné záležitosti 

 

Organizačné záležitosti na prerokovanie predložila starostka obce MVDr. Jana Martonková. 

 

 Oznámenie funkcií, zamestnaní, činností a majetkových pomerov 

Starostka vyzvala komisiu pre nezlučiteľnosť funkcie, aby predniesla svoje 

stanovisko. P. Majtényi predniesol stanovisko komisie, ktoré je priložené k zápisnici.  

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie správu komisie.  

 

 Návrh na prerokovanie platu starostky  
Starostka vyzvala sociálno-ekonomickú komisiu, aby predniesla návrh. Mgr. Ďurina 

predniesol za SEK návrh platu starostky. Informoval, že vzhľadom na zmenu výšky 

priemernej mzdy v národnom hospodárstve SEK musela prerokovať výšku platu 

starostky obce. Priemerná mzda sa zvýšila na 824 €, čo pri koeficiente prepočtu platu 

starostu obce Horné Obdokovce znamená plat 1631,52 € za mesiac. V decembri OZ 

schválilo zvýšenie platu starostky, čo predstavuje 1884,- € po zaokrúhlení. SEK sa 

rozhodla odporučiť ponechať plat starostky na úrovni zvýšenia z decembra 2013, čo 

predstavuje príplatok vo výške 16 %, teda 261,04 €. Po zvýšení by mal byť plat 

starostky 1892,56 € a po zaokrúhlení 1893,- €, teda vyšší o 9,- € oproti platu 

schváleného OZ v decembri 2013. 
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Starostka vyzvala poslancov hlasovať za predložený návrh platu na rok 2014.   

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: p. Uhrík, p. Flak, p. Gális, p. Sedlár, p. Majtényi, p. Macháčová 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: Mgr. Ďurina, PharmDr. Sedlárová 

  

Návrh platu starostky na rok 2014 poslanci schválili.   

 

 Žiadosť o finančný príspevok na školskú družinu 

Starostka predniesla žiadosť ZŠ s MŠ a vyzvala SEK o vyjadrenie. Žiadosť je 

priložená k zápisnici.  

Mgr. Ďurina predniesol za SEK vyjadrenie k danej žiadosti, že na základe informácie 

ekonómky Ing. Gerhátovej, je ZŠ plne vyfinancovaná z originálnych kompetencií 

a navrhla, aby si škola hľadala aj iné zdroje a úsporné opatrenia. Počet žiakov neustále 

klesá a neboli urobené žiadne opatrenia. Vzhľadom na to, že prebieha výberové 

konanie na riaditeľa školy, SEK odporúča túto žiadosť odložiť a opätovne riešiť až po 

ustanovení nového riaditeľa.  

Starostka vyzvala poslancov hlasovať za návrh SEK, aby sa žiadosť odložila a riešila 

až po ustanovení nového riaditeľa.  

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Návrh poslanci bol jednohlasne schválili.  

 

 Žiadosť obyvateľov školskej bytovky o povolenie na zriadenie vodovodnej 

prípojky 

Starostka predniesla žiadosť spoločenstva vlastníkov bytov, bytového domu č. 392 o 

povolenie na zriadenie vodovodnej prípojky. Prípojka môže byť napojená len 

z hlavného vodovodu  a realizácia je možná cez  obecný pozemok pozdĺž plotu  parku. 

Žiadosť je priložená k zápisnici.                                                                          

PharmDr. Sedlárová mala dotaz, ako to bude financované. Starostka jej odpovedala, že 

všetko si financujú vlastníci bytov, ide len o povolenie realizácie z obecného 

pozemku. Mgr. Ďurina za KOVP a ŽP odporučil schváliť žiadosť.                    

Starostka vyzvala poslancov k hlasovaniu schváliť uvedenú žiadosť. 
 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Žiadosť obyvateľov školskej bytovky č. 392 bola jednohlasne schválená.  

 



4 

 

 Informácia Ing. Kytku 
Starostka predniesla Obecnému zastupiteľstvu informáciu od Ing. Kytku, o stave 

zelene  okolo sadov  a riešenia úpravy okolia sadov. Informuje o odstránení 

náletových drevín a krovín v okolí sadov a informuje o spolupráci so štátnymi lesmi 

a regionálnou správou ciest.  

Správa je priložená k zápisnici a OZ ju berie na vedomie.  

 

 Príprava májových osláv 
Starostka informovala, že v stredu 30. apríla 2014 sa bude stavať máj o 17,00 hod. 

v Obsolovciach a o 18,00 hod. v Horných Obdokovciach. Pri tejto príležitosti  bude aj 

slávnostné otvorenie novovybudovaných detských ihrísk,  budú pripravené súťaže pre 

deti , malé občerstvenie. Informáciu berie OZ na vedomie.  

 

 Návrh na schválenie realizácie kamerového systému 
Starostka informovala, že detské ihriská je potrebné chrániť a monitorovať. Preto 

navrhujeme schváliť realizáciu kamerových systémov na jednotlivé ihriská  Obsolovce 

a Horné Obdokovce, po vypracovaní štúdií  a vyhodnotení predložených cenových 

ponúk. PharmDr. Sedlárová mala pripomienku, či by nebolo vhodné dať kameru pri 

obchod ROZVOJ, nakoľko bol v minulosti často vykrádaný. Starostka jej odpovedala, 

že z hlavného zdroja kamerového systému (z budovy OÚ) musí byť dobrá viditeľnosť, 

čo obchod ROZVOJ nespĺňa. V budúcnosti, ak bude viac financií, bude sa riešiť.  

Starostka vyzvala poslancov hlasovať. Kto je za schválenie kamerového systému na 

detské ihrisko v Obsolovciach a v Horných Obdokovciach.  

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Návrh na kamerový systém na detské ihrisko v Obsolovciach a v Horných 

Obdokovciach poslanci jednohlasne schválili.  

 

 Návrh na riešenie odvozu TKO 
Starostka informovala, že odvoz odpadu sme vykonávali svojpomocne, po pokazení 

vozidla  odvoz vykonávala  dočasne  firma Schwarz-eko. Navrhujeme schváliť  odvoz 

odpadu prostredníctvom firmy, po posúdení cenovej ponuky.  

PharmDr. Sedlárová mala pripomienku, či môžu s firmou spolupracovať naši 

pracovníci. Poslanec Flak je odpovedal, že žiadna firma si nedovolí vziať iných 

zamestnancov z bezpečnostných dôvodov.  

Poslanec Gális sa pýtal, prečo sa nekúpilo vozidlo, tak ako sa plánovalo. Starostka 

odpovedala, že za auto, ktoré sme mali vybrané, pýtali sumu 30.000,- €, čo bolo nad 

možný finančný limit obce a nejde ešte ani o nové vozidlo.  

Poslanec Mgr. Ďurina chcel vedieť koľko sa minie z rozpočtu na odvoz TKO. Ing. 

Gerhátová odpovedala, že je to 6.000,- € štvrťročne. Mgr. Ďurina mal pripomienku, či 

by nebolo vhodné zvážiť kúpu vlastného auta, spojiť sa s nejakou obcou a podnikať, 

teda založiť akciovú spoločnosť. Ing. Gerhátova dodala, že je treba zvážiť PHM, 

mzdy, prípadne dať návrh na založenie spoločnosti. Starostka navrhla do konca roka, 

riešiť odvoz TKO firmou, podľa poskytnutých cenových ponúk.  



5 

 

Starostka vyzvala poslancov hlasovať za tento návrh.  

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: p. Uhrík, p. Flak, p. Gális, p. Sedlár, p. Majtényi, p. Macháčová, Mgr. Ďurina 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: PharmDr. Sedlárová 

 

 Návrh riešenia odvozu TKO firmou do konca roka, podľa poskytnutých cenových                                                      

 ponúk, poslanci schválili.  

 

 Žiadosť o výmenu dopravného značenia 
Starostka predniesla žiadosť o výmenu dopravného značenia, ktorá je priložená 

k zápisnici. KOVP a ŽP odporučila žiadosť schváliť. Starostka vyzvala poslancov 

hlasovať za danú žiadosť. 

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Žiadosť o výmenu dopravného značenia poslanci jednoznačne schválili.  

 

 Žiadosť p. Dobiáša (je priložená k zápisnici) 
Starostka vyzvala SEK, aby sa k žiadosti p. Dobiáša vyjadrila. Mgr. Ďurina sa vyjadril 

za SEK, aby sa pozemok nepredával, ale dal len do nájmu za symbolickú cenu, napr. 

1,- € na rok. Zdôraznil, aby v nájomnej zmluve uviedli, že oplotenie bude po ukončení 

nájmu demontované na náklady žiadateľa a aby nájomná zmluva bola s možnosťou 

výpovede ako aj predĺženia oboch strán.   

Starostka vyzvala poslancov k hlasovaniu v nasledovnom znení. Pôda sa prenajme p. 

Dobiášovi o výmere 500 m2 na dobu určitú 5 rokov s možnosťou odstúpenia alebo 

predĺženia nájomného vzťahu z oboch strán za sumu 1 € na rok s podmienkou, že po 

ukončení nájmu bude oplotenie na náklady nájomcu odstránené.  

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Žiadosť poslanci jednoznačne schválili v danom znení.  

 

 

Starostka ešte informovala o žiadosti pána Šišmiča, ktorý žiadal o odkúpenie starých 

toaliet (kovovej konštrukcie), ktoré sú pri KD v Obsolovciach za cenu šrotovného 15,- 

€.  SEK súhlasila s odpredajom toaliet. Starostka vyzvala poslancov k hlasovaniu za 

schválenie odpredaja starých toaliet.  
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Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Poslanci žiadosť p. Šišmiča jednohlasne schválili.  

 

Ďalej starostka informovala o žiadosti Dobrovoľného hasičského zboru Horné 

Obdokovce o oslobodenie nájmu. Obec súhlasí s oslobodením. Informácia sa berie na 

vedomie.  

 

Žiadosť COOP Jednota – vzhľadom k nevysporiadanému vlastníckemu  vzťahu 

k parcele č. 46/3, navrhujem odložiť  rokovanie o odpredaj parcely pre COOP Jednotu  

po ukončení   ROEP  v Horných Obdokovciach. Prípadne po vysporiadaní 

vlastníckych vzťahov, vypracovaní geometrického plánu a zapísania do katastra 

nehnuteľností. Informácia sa berie na vedomie.  

 

Mgr. Ďurina sa informoval čo je s ROEP-om. Starostka odpovedala, že do konca mája 

sa má ukončiť ROEP Obsolovce a Horné Obdokovce do konca augusta by malo byť 

zverejnené a zastavené zapisovanie do katastra.  

 

6. Diskusia 

 

Starostka obce otvorila diskusiu.  

 

Poslanec Flak sa informoval, kedy sa začne riešiť prípojka elektrickej energie na kolotoče. 

Starostka odpovedala, že sa urobí prípojka. Poslanec Uhrík navrhol aby sa požiadalo najskôr 

elektrárne o prípojku a po ich súhlase sa môže zhotoviť.   

 

PharmDr. Sedlárova sa pýtala, či bola už ponuka na čističku. Starostka odpovedala, že 

vzhľadom na riešenie likvidácie odpadu sa čistička ešte neriešila. Ale informovala sa, že 

projekt na ČOV bol schválený prostredníctvom ZVAK. Projekt sa zrušil a nezískali sa 

dotácie. Snažia sa dokončiť stavbu sever a na  naše strany s kanalizáciou ani nerátajú. 

Poslanec Uhrík sa informoval, ako to bude s tými, čo už majú svoju ČOV. Starostka 

odpovedala, že zo zákona sa musia ku verejnej kanalizácii pripojiť všetci, teda aj tí, čo už 

majú vlastnú ČOV.  

  

Poslanec Majtényi v mene občanov Obsoloviec, sa spýtal na poškodené oplotenie na 

cintoríne, či sa bude opravovať a je tam breza, ktorá ohrozuje oplotenie aj hroby. Starostka 

odpovedala, že tam pošle zamestnancov opraviť to.   

 

Starostka oboznámila OZ o odchode do dôchodku Ing. Korenčíka a navrhla odovzdať mu  

ďakovný list za spoluprácu.  

 

Ďalej informovala, že sa chystá oprava cesty medzi Ludanicami a Hornými Obdokovcami, na 

úseku cesty pri Doline. Od Ing. Jána Výbocha z NSK odbor dopravy sme zistili informáciu, 

že práce sú v prípravnom štádiu – rozpracováva sa projektová dokumentácia, rozpočet 

a verejné obstarávanie na zhotoviteľa, prebiehajú rokovania. Predpokladá sa začiatok prác 
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v letnom období – záleží na tom ako dopadne projekt. Mgr. Ďurina sa informoval, aké 

obdobie budú opravy trvať.  Starostka odpovedala, podľa informácií od správy ciest 6-8 

týždňov a že nie sú ešte zabezpečené peniaze.  

 

Starostka predniesla informáciu o činnosti Obecného úradu, ktorá je priložená k zápisnici.  

 

7. Návrh na uznesenie 

 

Poslanec Flak predniesol návrh na uznesenie. Starostka vyzvala poslancov k hlasovaniu.  

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: p. Uhrík, p. Flak, p. Gális, p. Sedlár, p. Majtényi, p. Macháčová, Mgr. Ďurina 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: PharmDr. Sedlárová 

 

Návrh na uznesenie bol schválený.  

 

8. Ukončenie 

 

Starostka obce MVDr. Martonková poďakovala všetkým prítomným za účasť a rokovanie 

o 19,30 hod. ukončila. 

 

 

 

 

 

 

MVDr. Jana Martonková      Ing. Monika Laciková 

             starostka obce              zapisovateľka 

 

 

 

 

 

Overovatelia: Gabriela Macháčová 

   Oto Uhrík  
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Uznesenie 

z 22. verejného rokovania Obecného zastupiteľstva Horné Obdokovce, konaného  

dňa 25. 04. 2014 

__________________________________________________________________________ 

 

 

A. S c h v a ľ u j e : 

1. Program rokovania OZ 

2. Návrhovú komisiu: poslanci Mgr. Ďurina, p. Majtényi, p. Flak 

3. Overovateľov zápisnice: poslanci p. Uhrík, p. Macháčová 

4. Audítora firmu APV Audit pre vykonanie ročnej účtovnej závierky za rok 2013 

5. Všeobecne záväzné nariadenie obce Horné Obdokovce č. 47/2014 o prevádzkovom 

poriadku Verejného detského ihriska 

6. Plat starostky obce Horné Obdokovce po zaokrúhlení vo výške 1893 €, čo predstavuje  

          sumu 1632 € navýšenú o 16%, teda o sumu 261.04 € 

7. Žiadosť obyvateľov školskej bytovky o povolenie na zriadenie vodovodnej prípojky 

8. Návrh na schválenie realizácie kamerového systému na detské ihriská po posúdení 

cenových ponúk 

9. Návrh na riešenie odvozu TKO prostredníctvom externej firmy do konca kalendárneho 

roka po prehodnotení cenových ponúk 

10. Žiadosť o výmenu dopravného značenia na Družstevnej ulici 

11. Žiadosť p. Dobiáša o prenájom pozemku o výmere 500 m2 na dobu určitú 5 rokov 

s možnosťou odstúpenia alebo predĺženia nájomného vzťahu z oboch strán za sumu 1 

€ na rok s podmienkou, že po ukončení nájmu bude oplotenie na náklady nájomcu 

odstránené 

12. Žiadosť p. Petra Šišmiča o odkúpenie starých toaliet pri KD Obsolovce v sume 15 € 

13. Návrh na uznesenie 

  

B. B e r i e   n a   v e d o m i e : 

1. Správu o kontrole uznesení 

2. Správu Komisie pre nezlučiteľnosť funkcie o funkcii, zamestnaní, činnosti 

a majetkových pomeroch starostky obce Horné Obdokovce 

3. Informáciu o stave zelene okolo sadov a návrh riešenia úpravy okolia sadov od p. Ing. 

Kytku 

4. Informáciu starostky obce o konaní Prvomájových osláv, ktoré sa budú konať 30. 

apríla  v obci Horné Obdokovce a miestnej časti Obsolovce 

5. Oznámenie starostky obce o oslobodení od poplatku za prenájom Kultúrneho domu 

v Horných Obdokovciach pre Dobrovoľný Hasičský Zbor Horné Obdokovce na 

verejnoprospešnú akciu na dňa 03.05.2014 

6. Oznámenie starostky obce o odložení jednania o predaji pozemkov spoločnosti COOP 

Jednota Topoľčany, do obdobia vyriešenia vlastníckych vzťahov.  

7. Informáciu starostky obce o činnosti Obecného úradu od posledného rokovania OZ 

8. Informáciu starostky obce o odovzdaní ďakovného listu p. Ing. Jozefovi Korenčíkovi 

za dlhoročnú činnosť v obci 



9 

 

9. Informáciu starostky obce o predpokladanom uzatvorení časti cesty z obce Ludanice 

do obce Horné Obdokovce v letných mesiacoch 

 

C. O d k l a d á : 

 

1. Žiadosť ZŠ s MŠ Horné Obdokovce o finančný príspevok na školskú družinu do 

obdobia, keď bude vymenovaný nový riaditeľ ZŠ s MŠ Horné Obdokovce 

 

  

 

 

 

 

 

                   MVDr. Jana Martonková 

                     starostka obce 

 

 

 

 

Overovatelia: Gabriela Macháčová 

                        Oto Uhrík  

 

 

 

Zapísala: Ing. Monika Laciková 

 


